
Simru SİLAHTAROĞLU

Muhteşem Kasım!

>2'de

Akdenİz’de çevre 
dostu üretİm 6 Özlem SOYDAN

Zekamız geri mi?

>6’da

�Büyükşehir Belediyesi’nin ‘engelsiz 
hizmet komisyonu’ toplandı. Toplan-
tıda, engelli bireylerin yaşadığı prob-
lemler tek tek ele alınarak çözümü 
konusunda karşılıklı fikir alışverişin-
de bulunuldu. 2’de

problemler konuşuldu 

�yenileme işlemlerindeki 
yoğunluk nedeniyle murat-
paşa, konyaaltı, Döşeme-
altı ve kepez ilçelerinde-
ki nüfus müdürlüklerinde 
randevu bulunamıyor. 4’te

CezAlAr Arttı
rAndevu kAlmAdı

Yeni yılla beraber ceza 
ve harçlardaki fahiş 

artışlar, vatandaşları 
nüfus müdürlüklerine 

akın ettiriyor
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Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın, Patara’da 
yapılaşmayı yasallaştıracak 1/25 binlik imar planına ilişkin açılan 

davada karar çıktı. 4’üncü İdare Mahkemesi plana ‘dur’ dedi

�Çevre, Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanlığı tarafından Patara’yı 
imara açacak 1/25 binlik imar 
planına ilişkin davada mahkeme 
kararını verdi. Mahkeme, kamu 
yararı bulunmadığına hükmetti. 

�MİMARlAR Odası tarafından ya-
pılan açıklamada “Patara’da yapıl-
mak istenen değişikliklerin ‘kamu 
yararına, planlama esaslarına, 
şehircilik ilkelerine’ aykırı olduğu 
da tescillenmiştir” denildi. 4’te

mAHkeme durdurdu

mİmArlArdAn AçıklAmA 

plAn 
değİşİklİğİnde 

kAmu 
YArArı Yok 

4’üncü İdare Mahke-
mesi’nin gerekçeli ka-

rarında, kamu yara-
rı bulunmadığı ve plan 
değişikliğinde şehircilik 
ilkelerine aykırı hareket 

edildiği belirtildi.

GÜNÜN
HABERİ GÜVEN 

GÜNEŞ

büyükşehir’den 
kovan desteği
�GAzİPAŞAlı üretici için hibe 

kovan desteğinde bulunan 
Büyükşehir Belediyesi, 38 bal 
üreticisine daha 76 adet arı ko-
vanı desteği sağladı. Arıcılar ise 
Büyükşehir’e teşekkür etti. 6’da

engelsiz hizmet 
için toplandılar

Büyükşehir Belediyesi’nin 
STK’lar, dernekler, üniversiteler, 
kamu-kurum ve kuruluşlarının 
oluşturduğu ‘Engelsiz Hizmet 

Komisyonu’ toplanarak engelli 
bireylerin sorunlarını ele aldı

Finike İşçi Film
Festivali başladı
�Bu sene  19. kez düzenlenen Uluslararası işçi Film-

leri Festivali, Finike’de yapılan basın toplantısıy-
la başladı. etkinlikte, ‘Festivalin emekçisi olmak bir 
gururdur’ mesajı vurgulandı. 4’te

zincirleme kaza
Kepez’de 4 aracın karıştığı 

zincirleme kaza ucuz 
atlatıldı. Kazada 2 kişi hafif 

şekilde yaralandı

�ARAÇTA sıkışan kadın, it-
faiye ekibi tarafından bu-
lunduğu yerden çıkartıldı. 
Kurtarma boyunca araç 
sürücüsü genç, annesinin 
elini bırakmadı. 3’te

2
YArAlı

�OrTak Düşün meclisi Türk ver-
gi sisteminin sorunlarını ve 
çözüm yollarını tartıştı. Prog-
ramın konuğu ise Prof. Dr. mus-
tafa yıldıran oldu. 5’te

Anodem’in gündemi 
vergide adalet oldu

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

AnsİAd turnuvasında 
şampiyonlar belli oldu
�anSiaD-aTik Cumhuriyet kupası Te-

nis Turnuvası’nda ödüller sahiplerini 
buldu. Turnuvanın ödül töreni fotoğ-
raf çekimi ile sona erdi. 7’de
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MURATPAŞA BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN
Muratpaşa Belediye Başkanlığı Mali Hizmetler Müdürlüğü Mü-

kelleflerine ait olup adı-soyadı, ünvanı yazılı; Emlak Vergisi, Çevre 
Temizlik Vergisi, İlan Vergisi, Yer İşgal Ücreti, İdari Para Cezası ve 
İmar Para Cezası, borcu bulunan Mükelleflere ait gönderilen öde-
me emirleri bilinen adreslerinde bulunamamaları nedeniyle tebliğ 
edilememiştir.

213 Sayılı Vergi Usul Kanununun 103’üncü ila 106’ıncı Mad-

delerine istinaden ilgilerin ilan tarihten başlayarak 1 (bir) ay içeri-
sinde Müdürlüğümüze bizzat veya bilvekale  müracaat etmeleri 
veya taahütlü mektup ile tebligata uygun açık adresini bildirmeleri 
halinde kendilerine süre ile kayıtlı tebliğ yapılacağı, (1) bir aylık 
sürenin sonunda müracaatta bulunmayan veya adreslerini bildir-
meyen Mükellefler hakkında iş bu ilanın yayımı itibaren (1) bir ay 
sonunda tebliğ yapılmış sayılacağı ilan olunur.

 Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                                                                                               Basın No: ILN02119807

Sıra 
No Sicil Adı Soyadı/Firma/Unvanı Aktif Adresi Yıl Gelir Açıklaması Bakiye T.C.Kimlik No Vergi No

1 451584 ARSALAN 
HOSSEINGHOLIZADEH

ÇAĞLAYAN MAH. 
2055 SK. KAPI:39/41 

MURATPAŞA 
ANTALYA

2021 İDARİ PARA CEZASI 337.905,66 993****306  

2 334007

ÇAĞDAŞ MÜHENDİSLİK 
İNŞAAT MADENCİLİK 

ÜRETİM SANYİ VE 
TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

KIZILSARAY MAH. 
68 SK. KAPI:16/B 

MURATPAŞA 
ANTALYA

2019 EMLAK VERGİSİ 35.468,40  217****181

Simru
 SİLAHTAROĞLU

Muhteşem Kasım!
Niye ki? Alışverişin 

keyfi başlıyormuş da 
onun için. Bilirsi-

niz Kasım ayında başlıyor 
(Amerikancası Black Friday 
olan) ‘Kara Cuma’ indirim-
leri, kampanyaları ve daha-
sı. Hepsi muhteşem Kasım 
ayında başlıyormuş ya. Ma-
ğazalarda, AVM’lerde dev 
ucuzluk afişleri hazırlanmış 
tüketicinin ağzını sulandı-
ran. Dört gözle Kara Cuma 
veya Efsane Cuma adına ne 
derseniz deyin, işte o bekle-
niyormuş. Bana göre amaç 
vatandaşı tüketime yönelt-
mek. Etiketlerde indirimmiş, 
hadi canım sende, dostlar 
alışverişte görsün.

***
‘Dünyanın küreselleşme-

siyle birlikte başlayan bir 
alışveriş çılgınlığı ülkemi-
ze de yansımış maalesef’ 
diyorum, kusura kalmayın. 
Bu geleneklerden biri işte 
‘Black Friday’, Türkçemize 
‘Kara Cuma’ olarak teşrif et-
miş. Şimdi bu gelenek nasıl 
başlamış, amaç neymiş pek 
ilgilenmiyorum. Da, ilgimi 
çeken bu süreç içerisinde 
vatandaşın tüketime özen-
dirilmesi. Kampanyalar ve 
sıra dışı yapılan indirimler 
ile tüketicinin gözünün 
boyanması. Giderek alışılan 
bir kavram haline gelen 
Kara Cuma indirimleri, ih-
tiyaçların değil de alışveriş 
yapmanın keyfi olmuş!

***
Hal böyle olunca da ma-

ğazalar bu durumu kendi-
leri için fırsata dönüştürme 

telaşına girmiş besbelli. 
Hani yılın en büyük indirim 
dönemi olarak kabul gör-
müş ya. O gün çarşı pazar 
şenlenecek, mağazaların 
önünde uzun kuyruklar olu-
şacak. Ucuzluk var ya, ihti-
yaç olup olmamasına bakıl-
maksızın beğenilen, uygun 
görülen ürünler poşetlere 
atılıyor. Sonrası mı? Eh, 
cüzdanlardan çıkan kredi 
kartları çekiliyor ‘cıırrrtttt’. 
Yani kendisinin olmayan 
para ile onun olan ürünler! 
İnan olsun kasiyerler para 
almaya yetişemiyor. Yani 
var ya, millet sanki alışveriş 
değil de kıyafetlerle savaşı-
yor gibi kusura kalmayın da 
görülen manzara bu. 

*** 
Ama fakat çoğu tüketici, 

hayalini kurduğu sözüm 
ona kampanyalı alışveriş 
için çoktan takviminde 
‘Kara Cuma’yı işaretlemiş, 
randevuyu onaylamıştır 
bile. Bir uygulama haline 
gelmiş güne özel indirim 
kuponları ve cazip teklifler 
tüketiciye sunulmuştur bile. 
Tabii işin bir de internet 
üzerinden yapılan cazip 
kampanyaları ve indirimli 
satışları var. İşte zurnanın 
zırt dediği yer de buymuş 
uzmanlara göre. İşin uz-
manları “Aman dikkat” diye 
uyarıyor ve tüketiciye “Bil-
mediğiniz ve güvenmediği-
niz sitelerden uzak durun. 
İndirim dolandırıcılarına 
yakalanmayın” tavsiyesinde 
bulunuyor. Ne de olsa adı 
‘Kara Cuma’.

HAYATA GÜLÜMSE

BeLek bölgesindeki 5 yıldız-
lı bir otelde, uluslararası sivil 
havacılık sektörünün temsil-
cileri bir araya geldi ve yapay 
zeka ve havacılık alanındaki 
gelişmelerin konuşulduğu ‘AI 
In The Sky A Unified Approach 
With ICAO’ etkinliği düzenlen-
di. etkinliğe katılan Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Türkiye’nin hava yolu 
anlamında çok önemli bir yer-
de olduğunu söyledi. Uraloğlu, 
“Ülkemiz sadece 4 saatlik uçuş 
süresiyle 1,5 milyar insanın ya-
şadığı 51,2 trilyon dolar gayri-
safi milli hasılaya sahip 67 ül-
kenin merkezinde, avantajlı, 
muhteşem bir lokasyona sahip. en hızlı, en 
güvenli ve en konforlu ulaşım biçimi olarak 
havacılığı biliyoruz ve yatırımlar gerçekleştiri-
yoruz. ‘Dünyada ulaşamadığımız hiçbir nokta 
kalmayacak’ hedefiyle hareket ederek ülkemi-
zi en geniş hava yolu ağına sahip ülkelerden 
bir haline getirdik” dedi.

‘58 HAVALİMANIMIZ OLDU’

Türkiye’de iç hatlarda 58, dış hatlarda 131 

ülkede toplamda 347 nokta-
ya ulaşımın mümkün olduğu-
nu kaydeden Bakan Uraloğlu, 
“Bu yıl sonunda yolcu sayısı-
nın 236 milyon, 2025 sonunda 
250 milyonun üzerine çıkaca-
ğını öngörüyoruz. Son 22 yıl-
da 32 yeni havalimanı inşa et-
tik. 58 havalimanımız oldu. Bu 
veriler 1,5 yılda 1 havalima-
nı yaptık demektir” diye ko-
nuştu.

YAPAY ZEKANIN SEKTÖRE 
KATKILARI

kalıcı rekabet için sürek-
li yenilikçi çözümlerle hep bir-
likte üretmek zorunda olduk-
larını belirten Bakan Uraloğlu, 

havacılıkta yapay zeka teknolojisini de değer-
lendirmek zorunda olduklarını söyledi. Dijital 
teknolojilerin sürekli arttığı sektörün havacı-
lık olduğunu belirten Bakan Uraloğlu, yapay 
zekanın havacılık sektöründe kullanılmasıy-
la birlikte yaşanacak süreci anlattı. Uraloğ-
lu, şöyle konuştu: “Bugünkü gelişmeler de ha-
vacılık sektörünü derinden etkiliyor. Otonom 
sistemler sayesinde pilot hataları minimu-

ma indirildi. İşletme maliyetlerini ve genel gi-
derlerini yapay zeka ile işletmeler düşürebili-
yor. Yapay zeka konusunda yapay olan hiçbir 
şey kalmadı. Gayet somut ve başarılı katkılar 
olduğunu görüyoruz. Yapay zeka sayesinde 
uçakların bakım süresi optimize edilecek ve 
olası arızaların önüne geçilmiş olacak. Büyük 
veri analizi ile hava trafiği yönetilecek, kazala-
rın önüne geçilecek. Yolcu davranışları analiz 
edilerek kişisel hizmetler sunulacaktır.”

‘ANTALYA, ÖNEMLİ BİR KAVŞAK’

etkinlikte konuşan Türkiye Özel Sektör Ha-
vacılık İşletmeleri Derneği (TÖSHİD) Başkanı 
Mehmet Tevfik Nane, Antalya’nın kışın dahi 
denize girilebilir bir kent olduğunu söyledi. 
Antalya’nın sadece güneş ve deniz destinas-
yonu olmadığını da belirten Nane, “Türkiye’ye 
gelenlerin yüzde 30,8’i Antalya’ya geliyor. kü-
resel havacılık hızla büyüyor ve Antalya bura-
da önemli bir kavşak görevini üstleniyor. Ge-
çen ay yolcularımız için bir deneme yaptık. 
Havacılık şirketimizdeki görevli pilotlarımızın 
sesini analiz eden yapay zeka, 5 dilde yolcu-
larımıza uçuş güvenliğiyle ilgili bilgiler verdi. 
Bir İngiliz gibi İngilizce, bir Fransız gibi Fran-
sızca ve bir Arap gibi Arapça konuştu. Bunu 
yapay zeka yaptı” diye konuştu.  DHA

BÜYÜkşeHİR Belediyesi’nin ‘engelsiz 
Hizmet komisyonu’ toplandı. Büyük-
şehir Belediyesi engelsiz Hizmet ko-
misyonu toplantısı Büyükşehir Be-

lediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Durmuş 
Ali Arslan, Başkan Danışmanı Mehmet ka-
ravural, Büyükşehir Belediyesi Muhtarlık İş-
leri Daire Başkanı Cihangir Yılmaz, Büyük-
şehir Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Dairesi Başkanı Nurettin Tonguç, Büyükşe-
hir Belediyesi engelli Hizmetleri şube Müdü-
rü Fatin Iltar, STk’lar, dernekler, üniversiteler, 
kamu kurum temsilcilerinin katılımıyla ger-
çekleştirildi. Toplantıda, engelli bireylerin ya-
şadığı problemler tek tek ele alınarak çözü-
mü konusunda karşılıklı fikir alışverişinde 
bulunuldu.

İYİLEŞTİRME VE ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR

Toplantıda ilk olarak daha önce yapılan ko-
misyon toplantısında alınan kararlar göz-
den geçirildi. Toplantıya başkanlık eden Ge-
nel Sekreter Yardımcısı Durmuş Ali Arslan, 
engelli vatandaşların erişilebilirli-
ğini sağlamak için çalışmala-
rın devam ettiğini söyle-
yerek, “kent yaşamını 
engelsiz yaşam adı-
na düzenlemek, çev-
remizdeki engelli bi-
reylerin hayatlarını 
kolaylaştırmak adı-
na komisyon çalış-
malarımız sürüyor. Bü-
yükşehir Belediyemizin 
kaldırım, rampa, yol düzenle-
meleri, toplu taşıma hizmetlerinin 

daha erişilebilir, güvenli ve verimli hale ge-
tirilmesi, engelli yollarını işgali gibi konular-
da uygulamaları ve planlamaları devam edi-
yor” diye konuştu.

BÜYÜKŞEHİR, ERİŞİLEBİLİRLİK 
SERTİFİKASI ALACAK

Genel Sekreter Yardımcısı Durmuş Ali Ars-

lan, “Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı 
hizmet veren engelli çocuklar ve ailelere hiz-
met veren ‘Demirgül Mola evi’, ‘Falez Mola 
evi’ ve ‘Pınarbaşı Mola evi ile Yavuz Özcan 
parkındaki engelli Hizmet Merkezi, engelli 
bireylerin hizmetlere erişimini kolaylaştıran 
uygulamaları sebebiyle Antalya Valiliği Baş-
kanlığında Aile ve Sosyal Hizmetler İl Mü-
dürlüğü tarafından “erişebilirlik Sertifikası” 

almaya hak kazandı” diye konuştu. 
Toplantıda ayrıca 3 Aralık Dün-

ya engelliler Günü’nde ya-
pılacak etkinlikler değer-

lendirildi. etkinliklerde 
farkındalık çalışma-
larının daha çok öne 
çıkarılması, farklı en-
gelli gruplarının göz 

önüne alınarak etkin-
liklerin planlanması ve 

şehrin birçok noktasında 
görsel çalışmaların yapılması-

na karar verildi.  İHA

EngElsiz hizmEt 
için toplandılar

Büyükşehir Belediyesi’nin STK’lar, dernekler, üniversiteler, 
kamu-kurum ve kuruluşlarının oluşturduğu ‘Engelsiz Hizmet 
Komisyonu’ toplanarak engelli bireylerin sorunlarını ele aldı

İYİ Bir eğitim 
Platformu tarafın-
dan Antalya’da 11-
13 kasım tarihleri 
arasında düzenle-
necek Sürdürüle-
bilir eğitim Sem-
pozyumu başladı. 
Alanında uzman 
isimler ve konuk-
lar eğitimcilerle bir 
araya geldi. 2 bin 
eğitimci ve sektör 
paydaşının buluş-
tuğu sempozyum-
da 21’inci yüzyıl-
da eğitim, eğitimin 
geleceği, sürdü-
rülebilir eğitimin 
engelleri ve çö-
züm yolları, eği-
timde yapay zeka 
gibi birçok konu 
masaya yatırıla-
cak. Sempozyumda konu-
şan İyi Bir eğitim Platformu 
kurucusu Ümit kalko, “ko-
nuşmacılarımızın söylem-
leriyle, bizim yapacağımız 
atölye çalışmalarıyla bura-
da 2 bin kişi, 3 gün boyunca 
nasıl iyi bir eğitim verebile-
ceği yönünde çalışmalar ya-
pacak. Nisan ayında ilkini 
gerçekleştirdiğimiz sempoz-
yuma 850 kişi katılmıştı. Her 
defasında daha da büyüye-
ceğiz. Biz kar amacı güden 
bir organizasyon yapmıyo-
ruz. Ama yaptığımız organi-
zasyona teveccühün her ge-
çen gün artmış olması da 

bizi mutlu ediyor. 
Her şeyden ziya-
de vatansever biri-
si olarak ülkemizin 
daha iyi bir eğitim 
ve sürdürülebilir 
kalkınması için de 
çok önemli oldu-
ğunun bilincinde-
yiz” dedi.

‘OKUL ÖNCESİ 
EĞİTİM ZİRVESİ 
DE YAPILACAK’

Sempozyum-
da bir sonraki du-
rağın İstanbul ola-
cağını belirten 
kalko, “Sempoz-
yumumuzu An-
talya’da gerçek-
leştirdikten sonra 
İyi Bir eğitim Plat-
formu olarak İs-

tanbul’da mart ayından 
başlayarak tüm Türkiye ge-
nelinde bir okul öncesi eği-
tim zirvesi yapmayı plan-
lıyoruz. Bu sempozyumun 
bugün Antalya ve yarın İs-
tanbul’da ama daha sonra 
Türkiye’nin dört bir yanında 
olmasını istiyoruz. Tüm gü-
cümüzle ve ekibimizle müca-
dele edeceğiz. Bu platform, 
iyi bir eğitim arayan herke-
sin platformu. Dolayısıyla bu 
platformumuzun her geçen 
gün büyüyerek ülkemizin 
dört bir yanına ulaşması en 
büyük temennidir” ifadeleri-
ni kullandı.  DHA

Sürdürülebilir Eğitim 
Sempozyumu başladı

BalıBey

KalKo

Sivil havacılık sektörü 
Antalya’da bir araya geldi

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 2025 yıl sonu itibarıyla 
Türkiye’nin 250 milyon hava yolu yolcusunu taşıyacağını öngördüklerini söyledi
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MANAVGAT’TA aranan şahıslara yönelik çalışma yapıldı. Çalış-
malarda kesinleşmiş hapis cezası ile aranan 178 şahıs yakalanıp 48’i 
tutuklanırken 4 adet tabanca, 8 adet tüfek, 58 adet tabanca fişeği, 
1 adet bıçak, 141 adet kartuş, bir miktar uyuşturucu madde ele 
geçirildi. Çalışmalar kapsamında 4 şahsa ‘6136 SKM-Kumar Oynan-
ması İçin Yer ve İmkan Sağlama’ suçundan adli işlem yapıldı. İHA

Aranan şahıslar yakayı ele verdi

İHALE İPTAL İLANI
PİST ÇİZGİ MAKİNASI SATIN ALINACAKTIR

DEVLET HAVA MEYDANLARI İŞLETMESİ
GENEL MÜDÜRLÜĞÜ (DHMİ)

 Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02120323

PİST ÇİZGİ MAKİNASI SATIN ALINACAKTIR ihalesi,
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 16 ncı maddesine göre iptal edilmiştir.
İhale Kayıt Numarası : 2024/1362388
1- İdarenin
a) Adresi : EMNİYET MAHALLESİ MEVLANA
   BULVARI (KONYA YOLU ÜZERİ) NO: 32 
   06560 - YENİMAHALLE/ANKARA
b) Telefon ve faks numarası : 3122042000 - 3122128158
c) Elektronik posta adresi : -
2- İptal edilen ihalenin ilanının yayımlandığı
a) Kamu İhale Bülteninin tarih ve sayısı : 21.10.2024 - 5223
b) Gazetenin adı ve tarihi (yayımlanmış ise) : Antalya Ekspres - 21.10.2024   
    www.alanyapostasi.com.tr - 21.10.2024
3- İhale İptal Tarihi : 08.11.2024
4- İptal nedeni veya nedenleri
Görülen lüzum üzerine ihale, ihale yetkilisince iptal edilmiştir.

KEPEZ’DE 4 aracın karıştığı zin-
cirleme trafik kazasında 2 kişi 
hafif yaralandı. Araçta sıkışan 
kadını bulunduğu yerden çı-

karmak için ekipler yoğun çaba sarf 
ederken kurtarma çalışması sırasında 
araç sürücüsü genç, annesinin elini bir 
an olsun bırakmadı.

Kaza, saat 18.45 sıralarında Kepez il-
çesi Fabrikalar Mahallesi Gazi Bulvarı 
üzerinde bulunan Çallı Üst Geçidi’nde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
akşam trafiği olması nedeniyle du-
ran trafiği son anda fark eden Aybars 
Efe D.’nin kullandığı 07 FB 657 plakalı 
araç, Muhammet Talha A. idaresinde-
ki 07 BDD 314 plakalı otomobile çarptı. 
Çarpmanın şiddetiyle Muhammet Tal-
ha A. ise önünde durmakta olan Erhan 
P.’nin kullandığı 34 SE 2038 plakalı oto-
mobile çarptı. Bu sırada arkadan ge-
len ve kazayı son anda fark eden Umut 

Can M.’nin kullandığı 07 R 3742 plaka-
lı araç da Aybars Efe D. idaresindeki 07 
FB 657 araca arkadan çarptı. 4 aracın 
karıştığı zincirleme trafik kazasında 07 
R 3742 plakalı araçta yolcu olarak bu-
lunan Hatice K. hafif şekilde yaralanır-
ken, 07 FB 657 plakalı araçta bulunan 
Pakize Ç. araç içerisinde sıkıştı. Kazayı 
gören diğer sürücülerin haber verme-
si üzerine olay yerine itfaiye, sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi.

Hatice K. olay yerine gelen sağlık eki-
bi tarafından ambulansla hastaneye 
kaldırıldı. Araç içerisinde sıkışan Paki-

ze Ç.’yi bulunduğu yerden çıkarmak 
için ise itfaiye ekipleri seferber oldu.

ELİNİ BİR AN OLSUN BIRAKMADI

Yaralanan Pakize Ç., Antalya Büyük-
şehir Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlı-
ğı’na bağlı ekipler tarafından hidrolik 
germe-açma aleti yardımıyla kısa süre-
li çalışmanın ardından bulunduğu yer-
den çıkartıldı.

İtfaiye ekiplerinin kurtarma çalış-
ması sırasında kazadan yara alma-
dan kurtulan otomobil sürücüsü Ay-
bars Efe D. annesinin elini bir an olsun 

bırakmadı. Sağlık ekipleri tarafından 
sedyeye alınan Pakize Ç., olay yerin-
deki ilk müdahalenin ardından ambu-
lansla hastaneye kaldırıldı.

Öte yandan kaza sırasında teyzele-
ri ile birlikte 07 R 3742 araçta bulunan 
ve korktukları gözlenen 3 çocuk olay 
yerine gelen annelerine teslim edildi. 
Kaza nedeniyle üst geçitte trafik uzun 
süre tek şeritten sağlandı. Trafik ekip-
lerinin çalışmasının ardından ağır ha-
sar alan iki araç çekici yardımıyla bu-
lunduğu yerden kaldırılarak yol trafiğe 
açıldı.  İHA

KEPEZ’DE annelerinin markete 
giderken evde bıraktığı iki çocuk 
arızalanan kapı kilidi nedeniyle 
evin içerisinde kilitli kaldı. Küçük 
çocukları itfaiye ekipleri merdiven 
yardımıyla balkondan ikamete gi-
rerek kurtardı. Olay, Kepez’de Şe-
lale Mahallesi 7342 Sokak üzerin-
de bulunan 3 katlı bir apartmanın 
ikinci katında meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre ikamette 3 çocu-
ğu ile birlikte bulunan Pınar M., o 
sırada uyuyan 2 yaşındaki Emir-
han ve 6 yaşındaki abla-
sı Nisanur’u evde bıraka-
rak markete gitti. Market 
alışverişini tamamlaya-
rak ikametine geri dönen 
genç kadın, tüm uğraşla-
rına rağmen anahtarı ile 
kapıyı açamadı. Evin içe-
risinde bulunan 6 yaşın-
daki kızına kapıyı açması-
nı söyleyen Pınar M., kapı 
yine açılmayınca 112 Acil 
Çağrı Merkezini arayarak 

çocukların ev içerisinde ki-
litli kaldığını bildirdi.

İhbarla olay yerine An-
talya Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye daire Başkanlı-
ğı’na bağlı ekip sevk edildi. 
İtfaiye erleri çelik kapı-
yı açamayınca merdiven 
yardımıyla ikinci kattaki 
ikametin balkonuna çıktı. 

Balkon kapısından içeriye giren it-
faiye ekipleri içerden de kilitli ka-
lan kapıyı açamayınca huysuzla-
nan ve ağlamaya başlayan küçük 
çocukları itfaiye aracının merdive-
ni ile ikametin balkonundan alına-
rak annelerine teslim edildi. Büyük 
korku yaşadıkları gözlenen iki ço-
cuğun annelerine sıkı sıkı sarıldığı 
görüldü.  İHA

Zincirleme 
kaZa: 2 yaralı

Kepez’de 4 
aracın karıştığı 
zincirleme kaza 
meydana geldi. 

Kazada 2 kişi hafif 
şekilde yaralandı

ANTALYA’DA trafik ekipleri, Murat-
paşa ilçesine bağlı Aşık Veysel Cadde-
si üzerinde sürücüleri denetledi. Cadde 
üzerinde seyir halinde olan otomobil ve 
motoksikletlileri durduran ekipler, sü-
rücülerin ehliyetlerini kontrol etti. Oto-
mobillerin muayene ve sigorta tarihle-
rini de denetleyen ekipler, sürücülere 
alkolmetre üfletti. Denetimler sonucun-
da alkollü olduğu belirlenen 2 sürücüye 
6 bin 500’er lira ceza kesildi, 1 sürücüye 
de aracının son muayene tarihinin geç-
mesinden kaynaklı 1506 Türk Lirası ce-
zai işlem uygulandı. Denetimden kaçan 
ve bekçilerin yakaladığı bir sürücüye 
ise 2 bin Türk Lirası ceza kesildi. Akşam 
saatlerinde başlayan denetim, geç saat-
lere kadar devam etti. dHa

Denetimde 
ceza yağdı!
Antalya’da akşam saatlerinde 

trafik ekipleri sürücüleri 
denetledi. Ekipler sürücülere 
ehliyet, sigorta, muayene ve 

alkol denetimi yaptı

Evde kilitli kaldılar 
itfaiye kurtardı

ANTALYA, Manavgat ve 
Alanya cumhuriyet başsav-
cılıkları koordinasyonunda 
Antalya İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organi-
ze Suçlarla Müca-
dele (KOM) Şube 
Müdürlüğü ekipleri 
tarafından gümrük 
kaçağı ürün sattı-
ğı değerlendirilen iş 
yerlerine operasyon 
düzenlendi. Ope-
rasyonlar sonucun-
da 15 gümrük kaça-

ğı cep telefonu, 1257 paket 
gümrük kaçağı sigara, 1682 
gümrük kaçağı puro, 35 pipo 
tütünü, 1641 cinsel içerik-
li içecek/çikolata, 62 elektro-

nik sigara (puf), 1112 paket 
elektronik sigara kartuşu, 
124 elektronik sigara likidi, 
53 litre gümrük kaçağı alkol, 
229 bin 152 şişe kaçak al-

kol, 2 ruhsatsız tabanca 
ve 20 fişek ele geçirildi. 
Operasyonlarda güm-
rük kaçağı ürünlerle il-
gili gözaltına alınan 11 
şüpheli hakkında ‘5607 
sayılı Kaçakçılık Kanu-
nuna muhalefet etmek’ 
suçundan adli işlem 
yapıldı. dHa

Kaçak ürün operasyonu

evinin önünde 
saldırıya uğradı

ANTALYA’DA halcilik ya-
pan Sercan D. (35), deposu-
nun önünde silahlı saldırıya 
uğradı. Topuğundan yarala-
nan Sercan D., hastaneye kal-
dırıldı.

Olay, Kepez ilçesine bağ-
lı Baraj Mahallesi 5824 So-
kak üzerinde meydana geldi. 
Depo olarak kullandığı evin 
önünde bulunan Sercan D., o 

sırada sokağa gelen kimliği 
belirsiz kişinin silahlı saldırısı-
na uğradı. Topuğundan yara-
lanan Sercan D. Kepez Devlet 
Hastanesi’ne kaldırılırken sal-
dırgan olay yerinden kaçarak 
uzaklaştı. Olay yeri inceleme 
ekibi, yerdeki boş kovanlar 
üzerinde incelemede bulun-
du. Ekipler, saldırıyı gerçekleş-
tireni araştırıyor. dHa
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Yurttan
kısa kısa

Muğla’da planlı 
kadın cinayeti

MUĞLA’NIN Marmaris ilçesinde 
sokakta tartıştığı kız arkadaşı İlknur 
Çetin’i (35) bıçaklayarak öldüren Ali 
İhsan Kaya’nın (38), kadına karşı ta-
sarlayarak kasten öldürme suçundan 
ağırlaştırılmış müebbet hapsi istendi. 
İddianamede, şüphelinin olay anın-
dan bir hafta kadar önce bıçak satın 
alarak İlknur’u öldürmeyi tasarladığı 
yer aldı.

Kuş gribinde 
önemli risk yok!

ANKARA Üniversitesi Veteriner 
Fakültesi Mikrobiyoloji Anabilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Mehmet Akan, geçen 
hafta Konya ve Eskişehir’de kuş gribi 
görülmesine ilişkin konuştu. Akan, 
“Bunların temel nedeni göçmen su 
kuşlarının göç hareketinin başlaması. 
Esas virüs burada bulunuyor. Bu belirli 
bir süre sonra kendiliğinden çözümle-
necektir, önemli bir risk yok” dedi. 

Yapay kayalıklar 
çeşitliliği artırıyor

KARADENİZ Teknik Üniversitesi 
(KTÜ) Deniz Bilimleri Fakültesi’nde 
akademisyenler, Akdeniz ve Karade-
niz’de dalış yaparak balık çeşitliliği, 
boyutlarını ile yapay ve doğal kayalık 
bölgelerdeki balık popülasyonunu, 
su altı kamera sistemiyle incelemeye 
aldı. İncelemede; Karadeniz’de, 
yapay kayalıkların balık çeşitliliğini 
artmasına olumlu etkiler yarattığı 
gözlemlendi. 

Başsavcılık’tan 
iddialara yanıt

TEKİRDAĞ Cumhuriyet Başsavcılığı, 
Malkara ilçesinde şiddet ve cinsel 
istismara uğrayan ve tedavi gördüğü 
hastanede bir ay sonra hayatını kay-
beden Sıla Yeniçeri’nin (2) faillerinin 
tahliye olduğu iddialarının gerçeği 
yansıtmadığını açıkladı. Yapılan açık-
lamada, “Sanıkların tutuklulukları 
devam etmekte olup halen kapalı 
ceza infaz kurumunda bulunmakta-
dırlar” denildi. 

Kırmızı bültenli 
suçlu yakalandı

İNTERPOL tarafından kırmızı 

bültenle aranan Danimarkalı 

uyuşturucu baronu Mike Gerner 

Larsen, ‘KUYU-38’ operasyo-

nuyla Başakşehir’de yakalandı. 

Şüphelinin Türkiye’ye sahte 

pasaportla giriş yaptığı tespit 

edilirken Larsen Türkiye’de 

herhangi bir suça karışmadığı 

için işlemlerinin ardından sınır 

dışı edilmek üzere İl Göç İdaresi 

ekiplerine teslim edildi.

Balıkesir’de 
korkunç kaza

BALIKESİR’DE, park halindeki 4 

araca çarpıp devrilen, sülfürik asit 

yüklü TIR’ın kabininde sıkışan 

sürücü Oğuzhan Varol’un üzerine 

asit döküldü. Sağlık görevlileri, 

üzerine sülfürik asit dökülen sü-

rücü Varol’un öldüğünü belirledi. 

Oğuzhan Varol’un cansız bedeni, 

Dursunbey Devlet Hastanesi’nin 

morguna kaldırıldı. Varol’un, 

memleketi Samsun’da toprağa 

verileceği öğrenildi.

Ünlü sanatçıların 
ev hapsine itiraz

İSTANBUL’DA yasadışı bahis 

soruşturması kapsamında gözal-

tına alınan ve emniyette işlemleri 

tamamlanan 16 şüpheli, Çağla-

yan’daki İstanbul Adalet Sarayı’na 

sevk edildi. Tutuklanma talebiyle 

mahkemeye çıkarılan şüpheliler-

den Mehmet Ali Erbil ve Serdar 

Ortaç, ‘Ev hapsi’ kararıyla serbest 

bırakıldı. Başsavcılık karara itiraz 

ederek tutuklanmalarını talep etti.

DHA-İHA

ÖNÜMÜZDEKİ yılla beraber eh-
liyetini yenilemeyen sürü-
cüler 5 bin lira harç ödemek 
zorunda kalacak. Ehliyet ye-

nilememenin cezası ise 12 bin lira ola-
cak. Aynı zamanda eski kimlik kart-
larında da son yenileme tarihinin 31 
Aralık olması nüfus müdürlüklerinde-
ki yoğunluğu artırırken Büro Emekçi-
leri Sendikası Antalya Şube Başkanı 
Devrim Mol, “Şu anda çalışanlar yo-
ğunluktan dolayı cumartesi günü de 
ek mesai yapmak durumunda kalıyor-
lar. Aralık ayı itibariyle daha da yoğun 
bir dönem olacağını ve pazar günleri-
nin de buna dâhil olacağını düşünüyo-
rum” dedi.

10 İLÇEDE RANDEVU BULMAK 
İMKÂNSIZ HALE GELDİ

Pasaport, ehliyet, motorlu taşıtlar 
vergisi, gelir vergisi gibi birçok kalemi 
etkileyen yeniden değerleme oranının, 
yüzde 43,93 olmasının ardından yeni 
yılda vergi ve harçlara zam olarak yan-
sıyacak. Fahiş artışla beraber yeni yıl-
da eski tip ehliyet ve kimliklerde yeni 
tipe geçmesi zorunlu oluyor. Eski tip 
ehliyet ve kimliklerini yenilemeyen va-
tandaşlar ise 12 bin lira ceza 
bekliyor. Yenileme işle-
mini son aylara bırakan 
çoğu vatandaş nedeniy-
le Muratpaşa, Konyaal-
tı, Döşemealtı ve Kepez 
ilçelerindeki nüfus mü-
dürlerinde randevu do-
luluk oranları yüzde 
100’e ulaşırken Aksu, 
Alanya, Finike, Kemer, 
Korkuteli, Kumlu-
ca, Manavgat, El-
malı,  Serik’te de 

randevular yüzde 100 doluluk ora-
nına ulaştı. Demre’de randevu-

lar yüzde 93’e ulaşırken Gazipa-
şa’da yüzde 80, Kaş’ta yüzde 
38, Akseki’de yüzde 18, Gün-
doğmuş’ta yüzde 13, İbra-
dı’daysa yüzde 9’lar seviye-
sinde seyrediyor. 

ARALIK’TA İZİNSİZ 
GÖRÜNMÜYOR

Kasım ayı iti-
bariyle nüfus 

müdürlüklerindeki çalışanların yo-
ğunluğa yetişemediğini ifade eden 
Büro Emekçileri Sendikası Antal-
ya Şube Başkanı Devrim Mol, “Şu 
anda nüfus müdürlüklerinde inanıl-
maz bir yığılma var. Nüfus müdür-
lüklerindeki arkadaşlarımız işlere ye-
tişmediği için cumartesi günü de ek 
mesai yapmak durumunda kalıyor-
lar. Aralık ayı itibariyle bu yoğun-
luğun daha da artacağını öngörü-
yoruz. Cumartesiye ek olarak pazar 
günleri de buna dâhil olacak gibi du-

ruyor” dedi. Başkan Mol, ayrıca çalı-
şanların yoğun ek mesaiye rağmen 
yeteri kadar haklarını da alamadığı-
nı ifade ederek, “Çalışanlar yasal ola-
rak mesai haklarını alsalar da günü-
müz şartlarında düşük kalan ücretler 
nedeniyle emekçi arkadaşlarımız as-
lında kendilerine ayıracağı ya da ai-
leleriyle geçireceği zamanları hayat-
larından vererek yan, ceplerinden 
ödemiş oluyor. Ücretlerin adil ve gü-
nümüz şartlarına göre yeniden dü-
zenlemesi şarttır” dedi.

BAtı Antalya 19. Ulusla-
rarası İşçi Filmleri Festivali, 
Finike’de gerçekleştirilen 
basın toplantısıyla başladı. 
KESK’in Finike, Kumluca 
ve Demre temsilciliklerinin 
katkılarıyla düzenlenen festivalde 
açılış konuşmasını yapan Eği-
tim-Sen Finike Baş temsilcisi Ercan 
Balkıs, İşçi Filmleri Festivali’nin 
sansürsüz, sponsorsuz ve halka 
ait bir festival olduğunu söylerken 
emekçilerin mücadelelerine, hak 
arayışlarına ve özgür bir toplum 
talebine dikkat çekti.

TOPLUMSAL SORUNLAR               
BEYAZ PERDEDE

Finike’de başlayan Batı Antalya 
19. Uluslararası İşçi Filmleri Festi-
vali, emekçilerin mücadelesini ve 
halkın yaşadığı toplumsal sorunları 
beyaz perdeye taşırken işçi hakla-
rından kadın cinayetlerine, maden 
şirketlerinin doğa üzerindeki tahri-
batından göçmenlerin sorunlarına 
kadar pek çok toplumsal meseleye 
dikkat çekilen festivalde konuşan 
Eğitim- Sen Finike Baş temsilcisi Er-
can Balkıs, festivalin önemine deği-
nerek, “Görünmeyeni göstermeye, 
duyulması istenmeyeni duyurmaya 
çalışan, tekelci sinema ve sermaye-
ye karşı, sansürsüz, parasız, spon-
sorsuz ve yarışmasız olan halkın 
festivali İşçi Filmleri Festivalinin 19. 
yaşı kutlu olsun. 19 yıldır festiva-
limizde memleketin ve dünyanın 
dört bir yanında boyun eğmeyen 
işçiler, hakları ve yaşamları için 
mücadele eden var. Festivalimizde; 
faşizme ve emperyalizme karşı mü-

cadele eden; topraklarını, tarihini, 
canlarını savunan halklar var.  Oy 
vermediği için cezalandırıldığı itiraf 
edilen, aradan aylar geçmesine rağ-
men insanca koşullara erişemeyen 
depremzedeler var. Devletin bile 
olmadığı, enkaza dönen şehirlerde 
insan hayatı için mücadele eden 
emekçiler var” diye konuştu. 

Ercan Balkıs, “Ülkeyi koca bir ma-
den sahasına dönüştürmek isteyen 
patronlara ve onun iktidarına karşı 
canı pahasına yaşam alanlarını 
savunanlar var. Emperyalizmin 
çıkarları doğrultusunda hayatları 
çalınarak ya ölmeye ya da göçe zor-
lanan yoksul göçmen halklar var. 
Parasız eğitim ve barınma hakkı 
elinden alınan, tarikat ve cemaat 
yurtlarına mahkûm edilen, okurken 
çalışmak zorunda olup, iş cinayetle-
rinde hayatlarını kaybeden üniver-
siteliler var.  İnsanca yaşam için 
mücadele eden halklar var, haklar 
var memleketten direniş manzara-
ları var. İşçi Filmleri Festivali’nde; 
emeğine ve hakkına sahip çıkma 
iradesini gösteren,  Fernas patronu-
na boyun eğmeyen maden işçileri 

var. Cankurtaran’da ormanını ma-
den şirketlerine karşı savunurken 
hayatını kaybeden Reşit Kibar’ın 
mücadelesi var. Kazdağları’nın 
eteklerindeki Bayramiç ilçesinde 
1 Milyon asırlık ağaçların kesimi-
ne devam eden, Cengiz Holding, 
Halilağa Bakır Madeni projesi var” 
şeklinde konuştu. 

BU ÜLKEDE BARIŞA ÖZLEM VAR

‘Ülkenin birçok il ve ilçesini mağ-

dur eden ve hak gaspı olan kayyım 
projesini tanımıyoruz. çocukları-
mız sizi asla affetmeyecek’ diyen 
Ercan Balkıs, “Kent merkezlerinden 
yoksul mahallelere, kasabalardan 
deprem bölgesine kadar, gönül-
lülerinin olduğu her alanda Festi-
valimizi gerçekleştiriyoruz. Maddi 
kaygı ile sinema salonlarının bir 
avuç makul azınlığa peşkeş çekildi-
ği bir memlekette, sözde baskılarla 
60 yıllık festivali iptal edenlerden 
değil, sansüre, dayatmalara karşı 
bir kez olsun boyun eğmemiş bir 
festivalin emekçisi olmak bizim için 
bir gururdur Programımızda, farklı 
ülkelerden yerli ve yabancı belgesel 
ve kısa filmler yer alıyor. Ağustos-
tan bu yana hazırlık çalışmalarını 
yürüten Düzenleme Komisyonu, 
Kumluca -Demre-Finike KESK, DİSK 
Emekli- Sen, Finike Mimarlar Odası, 
Finike toraçder, Finike Atatürk Dü-
şünce Derneği, Özel Sektör Öğret-
menler Sendikası’na ve Destekleme 
Komisyonu, CHP, tKP, tİP, DEM, 
SOL Parti ve EMEP’li arkadaşlarımı-
za gönüllü emekleri için teşekkür 
ediyoruz” dedi. Ülkedeki yaşanılan 
kadın katliamlarına dikkat çeken 
Ercan Balkıs, “Bu katliam ve kadın 
düşmanlığı karşısında sokaklarda, 
kampüslerde, evlerde erkek şidde-
tine ve erkek egemenliğine karşı 
direnen tüm kadınları ve Bu ülkede 
barışa özlem var, savaşa karşı 
barış diyen herkesi selamlıyorum. 
Demre-Kumluca ve Çalka’da devam 
edecek gösterim ve etkinliklerimize 
hepinizi bekliyoruz. Festivalimi-
zin 19.yaşı kutlu olsun” şeklinde 
konuştu.

Cezalar arttı
randevu kalmadı
Yeni yılla beraber ceza ve harçlardaki fahiş artışlar, vatandaşları nüfus müdürlüklerine akın 

ettiriyor. Kent merkezinde randevu bulmakta zorlanan vatandaşlar çareyi ilçelerde arıyor

Finike İşçi Film
Festivali başladı

Bu sene  19. kez düzenlenen Uluslararası İşçi Filmleri Festivali, Finike’de yapılan basın 
toplantısıyla başladı. Etkinlikte, ‘Festivalin emekçisi olmak bir gururdur’ mesajı vurgulandı

GÜVEN 
GÜNEŞ



AntAlyA Ortak Düşün 
Meclisi (AnODEM) vergi sis-
temini tartıştı. Toplantının ko-
nuğu olan Prof. Dr. Musta-
fa Yıldıran, Türkiye’de adil bir 
vergi sistemi mümkün mü-
dür? başlıklı sunum gerçekleştirdi.  Ak-
deniz Üniversitesi İktisadi ve İdari Bi-
limler Fakültesi (İİBF) Öğretim üyesi 
Prof. Dr. Mustafa Yıldıran, vergi siste-
minde adaleti bozan sorunları, sorun-
ların kaynaklarını ve bu sorunların 
çözümlenebileceği adil bir vergi siste-

minin nasıl mümkün olabileceğini ko-
nuklara anlattı. 

VERGİ SİSTEMİNDEKİ SORUNLAR 

Yıldıran, “Türkiye’deki vergi siste-
minde ortalama olarak vergi yükünün 
AB ülkeleri ve OECD ülkeleri ile karşı-
laştırıldığında daha düşük olduğunu 
görüyoruz. Ancak vergi sistemindeki 
sorunlar sebebiyle vergiler yük oluş-
turuyor. Bunların arasında, vergi yapı-
sında KDV ve ÖTV gibi dolaylı vergile-
rin yüksek olması, Türk ekonomisinde 

kayıt dışılığının yüksek olması, özelik-
le vergi avantajlı kesimlere uygulanan 
istisna ve muafiyetlerin vergideki ada-
leti zedelemesi, ve ergi denetimlerinin 
çok düşük seviyede yapılmasını saya-
biliriz” şeklinde konuştu. 

ÖTV DÜZENLEMESİ YAPILMALI 

Vergide adalet için yapılması gere-
kenleri anlatan Prof. Dr. Yıldıran, “Ge-
lir vergisinde vergi tarifesindeki ilk 
dilimin yüzde 15’’den yüzde 10’a in-
dirilmesi ve vergi dilimlerinin TÜİK’in 

hane hal-
kı ortala-
ma gelirle-
rine göre 
genişletil-
mesi gerek-
mektedir. 
Kurumlar 
vergisi ora-
nının yüz-
de 25’den 
yüzde 20’ye 
indirile-
rek kurum-
lar vergisin-
de istisna 
ve muafi-

yetlere son verilmesi hem iş dünyasın-
da vergi yükünü azaltacak hem de ver-
gi adaletini sağlayabilecektir. Ayrıca, 
ortalama KDV oranının yüzde 10’a in-
dirilmesi Türkiye’de ortalama ücretin 
asgari ücret seviyesinde olması nede-
niyle harcanabilir gelire etki edeceği 
için önemli bir toplumsal fayda sağ-
layacaktır. Ayrıca çok yüksek seviye-
de mali servetle için yüzde 1 oranın-
da ‘Net Servet Vergisi’nin de dünyada 
olduğu gibi Türkiye’de de tartışılma-
sını öneriyoruz. Ayrıca ÖTV listelerin-
den hane halkının gündelik hayatında 
kullanılan lüks olmayan ürünlerde-
ki yüksek oranların da azaltılması ver-
gi adaleti için gerekli hususlardan bi-
risi olarak değerlendiriyoruz” şeklinde 
konuştu. 

513 KASIM 2024
ÇARŞAMBAGÜNCEL

Dünyadan 
kısa kısa

Hindistan’da 
rafineri yangını

HİNDİSTAN’IN Gujarat eyaletinde 
yer alan Vadodara kentinde Indian Oil 
Corporation’a ait petrol rafinerisinde 
yangın çıktı. Polis, yangında 1 kişinin 
hayatını kaybettiğini, 2 kişinin de 
yaralandığını açıkladı. Yetkililer, benzin 
depolama tankında yangın çıktığını ve 
yangının ikinci bir tanka sıçradığını an-
cak petrol rafinerisinin faaliyetlerinin 
yangından etkilenmediğini ifade etti.

İklim Zirvesi 
Bakü’de başladı

BİRLEŞMİŞ Milletler (BM) İklim 
Değişikliği Çerçeve Sözleşmesi 29. 
Taraflar Konferansı, Dünya Liderleri 
İklim Eylemi Zirvesi Azerbaycan’ın 
başkenti Bakü’de başladı. Birleşmiş 
Milletler Genel Sekreteri Antonio 
Guterres zirvede yaptığı konuşmada, 
küresel sıcaklık artışını 1,5 dereceyle 
sınırlandırmak için emisyonların her 
yıl yüzde 9 oranında azaltılması gerek-
tiğini söyledi.

70 yıl boyunca 
süren istismar!

YENİ Zelanda Başbakanı Christop-
her Luxon, cinsel istismar vakaları 
nedeniyle hükümet adına özür di-
leyerek mağdurlara yönelik devam 
eden çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Luxon, 12 Kasım’da Ulusal Anma 
Günü düzenleneceğini ve failler adına 
yapılan anıtların kaldırılacağını açık-
ladı. 1950-2019 yılları arasında 200 
bin kişinin istismara uğradığı ortaya 
konulmuştu.

Bakan Katz’dan 
İran açıklaması 

İSRAİL Savunma Bakanı Yisrael 
Katz, ülkesinin Orta Doğu’da sür-
dürdüğü savaşa dair açıklamalarda 
bulundu. Hava savunma tesislerine 
yönelik saldırıların ardından İran’ın 
zayıfladığını ve nükleer tesislerinin 
hedef alınabileceğini belirten Katz, 
“İran bugün nükleer tesislerine 
yapılacak olası bir saldırı karşısında 
her zamankinden daha savunmasız” 
diye konuştu.

Almanya’da 
erken seçim

ALMANYA’DA Sosyal Demok-

rat Parti (SPD), Yeşiller ve ana 

muhalefetteki Hristiyan Birlik 

(CDU/CSU) Partilerinin erken 

seçimin 23 Şubat 2025’te yapıl-

ması için anlaştığı bildirildi. Bu 

konuda son kararı ise Cumhur-

başkanı Frank-Walter Steinmeier 

verecek. Ülkede erken seçime 

gidebilmesi için önce Başbakan 

Olaf Scholz’un Federal Meclisten 

güvenoyu istemesi gerekiyor.

Çin’de dehşet: 
35 ölü, 43 yaralı

ÇİN’İN Zhuhai kentindeki 

Zhuhai Spor Merkezi’nin dışında 

bir araç, kalabalığın arasına 

daldı. Yaşanan olayda genç, 

yaşlı, çocuk olmak üzere 35 kişi 

öldü, 43 kişi yaralandı. Olayın 

ardından kaçan 62 yaşındaki 

sürücü ise yakalanarak gözaltına 

alındı. Olaya ilişkin ilk bilgilerde, 

sürücünün saldırıyı eşiyle boşan-

ması nedeniyle gerçekleştirdiği 

öğrenildi. 

Haiti’de yolcu 
uçağına saldırı

HAİTİ’NİN başkenti Port-au-Prin-

ce şehrine inmek üzere olan Spirit 

Havayolları’na ait yolcu uçağına 

ateş açıldı. Uçak, rotasını Dominik 

Cumhuriyeti’ndeki Santiago 

Havaalanı’na yönelterek güvenli 

şekilde indi. Yapılan açıklamada, 

uçakta silah ateşiyle uyumlu 

hasar izlerinin tespit edildiği ve 

saldırıda bir kabin memurunun 

hafif yaralandığı belirtildi.

DHA-İHA

ÇEVRE, Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği Ba-
kanlığı tarafından Pa-
tara’yı imara açacak 

1/25 binlik imar planına iliş-
kin davada mahkeme kara-
rını verdi. Mimarlar Odası Antalya Şu-
besi tarafından Antalya 4’üncü İdare 
Mahkemesi’nde açılan davada mahke-
me, imar değişikliğini hukuka aykırı ol-
duğu gerekçesiyle reddetti. Mahkeme-
nin gerekçeli kararında, kamu yararı 
bulunmadığı ve şehircilik ilkelerine ay-
kırı hareket edildiği belirtildi.

PATARA’DA ZAFER HALKIMIZIN

Patara Özel Çevre Koruma Bölgesi 
için hazırlanan imar planı değişikliği 
ve Kaş Patara Özel Çevre Koruma Böl-
gesi sınırlarında planlanan 1/25.000 öl-
çekli nazım imar planı değişikliği mah-
keme kararıyla iptal edildi. 
Karar sonrasın-
da Mimarlar Oda-
sı Antalya Şubesi 
tarafından yapı-
lan açıklamada, 
“Patara’da yapıl-
mak istenen deği-
şikliklerin ‘kamu 
yararına, planlama 
esaslarına, şehirci-
lik ilkelerine’ aykı-
rı olduğunun mah-
keme kararıyla da 
tescillenmiştir” de-
nildi. Şube açıkla-
masının devamın-
da kararı olumlu 
bulduklarını ifade 
ederek, “Planlama 
raporunda, değişik-
lik gerekçelerinin ye-
tersiz olduğu, önce-
ki imar planlarıyla 
karşılaştırmanın ya-
pılmadığı ve sosyal 
donatı alanlarının 

uygun ölçekte ve erişilebilirlik-
te düzenlenmediği tespit edil-
di. Ayrıca, değişiklik yapılan 
alanlardaki kullanım karar-
larının detaylandırılmaması 
nedeniyle alt ölçek planlarda 
yanlış kararlara yol açılabile-
ceği belirlendi. Resmi kurum 
alanlarına dair yapılan dü-
zenlemelerde ilgili kurumla-
rın görüşlerinin alınmaması 
da bilirkişi raporlarında dik-
kat çekici bir eksiklik olarak 
yer aldı. Bilirkişi inceleme-
sinde, alınan kararların çev-
re düzenlemesi açısından 
kamu yararına uygun olma-
dığı ifade edildi. Bu gerek-
çelere dayanılarak plan de-
ğişikliğinin iptal edilmesi 
gerektiği sonucuna varıldı” 
açıklamasına yer verdi.

DERNEK BİLİRKİŞİYİ                        
İŞARET ETMİŞTİ

Özel Çevre Koruma Bölgesi içinde 
1.Derece Doğal Sit ve 3. Derece Arke-
olojik Sit Alanında bulunan zeytinlik 
alanlarının 1/25 binlik imar planıyla 
imara açılmasıyla ilgili yapılan deği-
şiklikler sonucunda Patara Antik Ken-
ti içerisinde bulunan nekropol ve deniz 
kaplumbağası yuvalama alanlarını içe-
ren bölgede inceleme yapacak bilirki-
şi heyetinin, daha önce de Kaş-Kekova 
Özel Çevre Koruma Bölgesi içinde yapı-
laşmaya sebep olacak Nazım İmar Pla-
nı’na ‘olumlu rapor’ veren bilirkişiler 
atanmıştı. Kaş Çevre ve Kültür Derne-
ği Başkanı Ahmet Murat Aksoy, imar 
planının mahkemeden geçmesi duru-
munda Patara Antik Kenti yapılaşma 
tehlikesiyle karşı karşıya olduğunu ve 
bölgenin uluslararası sözleşmelerle de 
korunduğuna dikkat çekmişti.

PATARA İMARINA 
YARGIDAN İPTAL

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın, Patara Antik Kenti’nde yapılaşmayı 
yasallaştıracak ve yeni yapılara yol açacak 1/25 binlik imar planına ilişkin açılan davada 

karar çıktı. Antalya 4’üncü İdare Mahkemesi ‘hukuka aykırılık’ gerekçesiyle plana ‘dur’ dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

ANODEM’in gündemi 
vergide adalet oldu

Antalya Ortak Düşün Meclisi (ANODEM) Türk vergi 
sisteminin sorunlarını ve çözüm yollarını tartıştı. 

Programın konuğu ise Prof. Dr. Mustafa Yıldıran oldu

SİMRU
SİLAHTAROĞLU
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Zekamız geri mi?

Akdeniz Üniversitesi ziraat Fakülte-
si Tarım Makinaları ve Teknolojile-
ri Mühendisliği Bölümü, Bitki koru-
ma Bölümü, Tarımsal Biyoteknoloji 

Bölümü ile Teknik Bilimler Meslek Yükseko-
kulu Çevre koruma Teknolojileri Bölümü’n-
de görev yapan dr. Hasan Yılmaz, doç. dr. Fa-
tih dağlı, dr. Öğr. Üye. nurdan Topakcı, Prof. 
dr. Murad Çanakcı, Prof. dr. davut karayel, 
Prof. dr. M. Fatih Cengiz ve Prof. dr. Mehmet 
Topakcı’nın katkılarıyla gerçekleştirilen ça-
lışmada, dirençli zararlı popülasyonlarına 
karşı alternatif bir doğal biyopestisit olarak 
kullanılabilme potansiyeline sahip sıvı üre-
tildi. Tarımsal artıklardan tarımsal girdi üre-
timinde farklı bölümlerin iş birliği ile yürütü-
len kapsamlı çalışmanın bulguları önemli bir 
uluslararası dergide makale olarak yayım-
landı. Araştırma ekibinde yer alan dr. Hasan 
Yılmaz, çalışmanın ilk aşamasında tarımsal 
artıkların katı yakıt olarak değerlendirilme-
sinin amaçlandığını söyledi. dr. 
Hasan Yılmaz, “Bu amaçla dün-
yada ve ülkemizde büyük atık 
potansiyeli bulunan mısır sapla-
rı kullanıldı. Bu kapsamda mısır 
sapları sıkıştırılarak pelet formu-
na getirildi. Ardından TÜBiTAk 
desteğiyle ekibimizin geliştirdiği 
bir reaktörle torefikasyon (oksi-
jensiz ortamda kavurma) yönte-
mi uygulanarak mısır sapı pelet-
lerinden biyokömür elde ettik. 
Bu süreçte ortaya çıkan sıvıyı ya-
kalamayı başardık ve bu likit for-
mundaki ürünün biyopestisit özelliklerinin 
belirlenmesi için uzman hocalarımıza baş-
vurduk” diye konuştu.

YÜZDE 100’E YAKIN ÖLDÜRÜCÜLÜK

Çalışma ekibinden doç. dr. Fatih dağlı ve 
dr. Öğretim Üyesi nurdan Topakcı tarafın-
dan laboratuvarda yapılan testler sonucunda 
biyopestisit özellikteki bu sıvının, önemli za-
rarlı türlerden biri olan ve tarım ürünlerinde 
verim kaybına yol açan kırmızı örümceklerin 
yumurta ve erginlerine karşı yüzde 100’e va-
ran öldürücü etki gösterdiği belirlendi.

HEM EKONOMİK HEM ÇEVRE DOSTU

Çalışmayla bitkisel atıkların enerji için ye-

niden kullanılabilir formlara dönüşümü sü-
recinde doğal olarak ortaya çıkan biyopesti-
sit nitelikteki sıvıların, hem ekonomik hem 
de çevre dostu bir çözüm sunarak, sürdürü-
lebilir tarım uygulamalarına katkı sağlaya-
bilecek önemli bir potansiyele sahip olduğu 
ortaya koyuldu. Bu inovatif yöntemin, kim-
yasal pestisitlerin yol açtığı olumsuz çevresel 
etkileri de azaltarak tarımda daha güvenli ve 
doğa dostu bir yaklaşım sunduğu belirtiliyor. 
Özellikle mısır sapı gibi yaygın ve maliyeti 
düşük tarımsal atıkların kullanılması, yönte-
min tarım sektörü için ekonomik bir çözüm 
olması bekleniyor. Böylece çiftçilerin hem 
düşük maliyetle zararlılarla mücadele edebi-
leceği hem de çevresel sürdürülebilirliğe kat-
kıda bulunabileceği ifade ediliyor.

Prof. dr. M. Fatih Cengiz, “Ülkemiz-
de ve dünyada ciddi bir potansiye-
le sahip ve hâlihazırda ekonomik ola-
rak yeterli düzeyde kullanım alanı 
bulamayan tarımsal atıkların bu kap-
samda değerlendirilebilmesi ekono-
mik öngörülerin yanında insan sağlı-
ğını tehdit eden pestisitlere alternatif 
değerli kimyasalların üretilebilmesi-
ne imkân sağlaması açısından büyük 
önem arz etmektedir” diye konuştu.

TARIMSAL ZARARLILARLA 
MÜCADELEDE YENİ DÖNEM

Çalışma, tarımsal atıktan elde edilen biyo-
pestisit özellikteki sıvıların zararlılarla müca-
delede kullanılabileceğini göstermesi ve do-
ğal biyopestisit üretimine olanak sağlaması 
bakımından yeni araştırmalara da kapı açı-
yor. Tarımsal zararlılarla mücadelede yeni bir 
dönemin habercisi olabilecek çalışma kim-
yasal pestisitlere bağımlılığı azaltarak, daha 
sürdürülebilir bir tarımın geleceğine zemin 
hazırlaması bakımından da dikkat çekiyor. 
Bulunan yöntemin, AB Yeşil Mutabakatın-
da 2030 yılına kadar pestisit kullanımının 
yüzde 50 azaltılması maddesi nedeniyle de 
önemli olduğu vurgulanıyor. DHA

BÜYÜkşeHir Belediyesi, Fini-
ke ilçesi eski Mahalle sakinleri-
nin yaşamını olumsuz yönde et-
kileyen kanalizasyon sorununu 
yeni altyapı yatırımıyla çözüme 
kavuşturuyor. Çalışmalar kapsa-
mında mahalleye kapsamlı bir 
kanalizasyon hattı kazandırılma-
sını hedefleyen ASAT ekipleri, 
projenin kısa sürede tamamlana-
rak mahalle sakinlerinin hizme-
tine sunulması için yoğun bir 
çaba gösteriyor.

Finike ASAT şube Müdürü Fev-
zi Çiftçi, eski Mahalle’de yaşanan 
foseptik suyu taşkınları nedeniy-
le vatandaşların sıkça şikayet-
te bulunduğunu söyledi. Mahal-
lenin coğrafi konumu itibarıyla 
dağın yukarısında yer aldığı-
nı söyleyen Çiftçi, “Mahallede-
ki yeni bir yapılaşma süreci baş-
lıyor ve nüfus artışı yaşanıyor. 
Mahalle konumu nedeniyle yu-
karıda kaldığı için aşağıda bu-
lunan evlere foseptik suları ta-

şıyordu ve vatandaşlarımız bu 
durumdan olumsuz etkileniyor-
du. ASAT olarak burada bir ka-
nalizasyon hattı çalışması baş-
lattık. 350 metrelik kanalizasyon 
hattı döşeme işleminin kısa süre 
içinde tamamlayarak, mahalle-
deki bu önemli altyapı sorunu-
nu tamamen ortadan kaldırılaca-
ğız” dedi.

eski Mahalle sakinleri, kana-
lizasyon sorununun Finike için 
yıllardır büyük bir problem ol-
duğunu belirterek, bu önemli alt-
yapı çalışmasının başlamasın-
dan duydukları memnuniyeti 
dile getirdi. Mahalle sakinleri, 
kanalizasyon sorunu Finike için 
uzun zamandır büyük bir sıkın-
tıydı. Bu çalışma geleceğe doğru 
bir yatırım. Her geçen gün nüfus 
artıyor ve bu nüfusu kaldıracak 
altyapı eksikliği sıkıntı oluşturu-
yordu. Bu çalışmalar Finike’nin 
gelişimine katkı sağlıyor” dedi-
ler. İHA

AnTAlYA’nın dört bir yanında üreti-
ciler için desteklerini sürdüren Antalya 
Büyükşehir Belediyesi, hemen hemen 
her alanda faaliyet gösteren üretici-
lerin taleplerini yerine getirmeye de-
vam ediyor. Tarımsal üretime büyük 
önem veren ve her alanda üreticinin 
yanında olan Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi, son olarak Gazipaşalı 38 bal 
üreticisinin daha ev ekonomisine destek 
sağlayacak 76 adet arı kovanı teslim etti.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Gazipa-
şa kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen dağıtım-

da büyük bir özenle hazırlanmış arı 
kovanları üreticilere teslim edildi. 
Arıcılar yapılan desteklemeden 
duydukları memnuniyeti ifade 
ederek Başkan Muhittin Böcek’e 
teşekkür etti. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Tarımsal Hizmetler 
dairesi Başkanlığı kırsal kalkın-

ma ve kooperatifçilik şube Müdür-
lüğü yetkilileri, arıcılık faaliyeti yap-

tığına dair belgesi olan ve başvuruda 
bulunan üreticilere kovan desteği sağ-

lanmaya devam edileceği bilgisini verdi. İHA

Akdeniz’de çevre 
dostu üretim

Akdeniz Üniversitesi öğretim üyeleri tarafından tarımda önemli bir zararlı türüne 
karşı doğal yolla mücadelede kullanılabilecek sıvı üretildi. Yapılan araştırmada, 

sıvının kırmızı örümceklere karşı yüksek etki gösterdiği tespit edildi

Büyükşehİr’den 
kovan desteğİ

Daha önce Gazipaşalı üreticiler için hibe kovan desteğinde bulunan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi, 38 bal üreticisine daha 76 adet arı kovanı desteği sağladı

Finike’de kanalizasyon 
sorunu çözülüyor

Geçtiğimiz günlerde 
Prof. Celal Şengör’ün 
bir açıklamasına 

denk geldim. Denk geldikçe 
‘Hoca yine ne söylemiş’ diye 
merakla izleyenlerdenim. 
Çünkü her açıklaması insan-
da soğuk duş etkisi yaratıyor. 
Anlaşılamamanın psikolo-
jisi, üslubunun sertliğine 
her açıklamada bir tık daha 
ekleniyor. Bu yüzden de her 
konuşması ‘bam bam bam’ 
ayrı bir olaya dönüşüyor.

Celal Hoca bu açıkla-
masında bu coğrafyanın 
insanlarının, dünya stan-
dartlarına göre daha düşük 
IQ‘sundan dolayı gerizekalı 
olduğunu söyledi. Yanında 
bir sürü şey daha var ama 
ben bu ‘gerizekalı’ kelime-
sine takıldım. Aksini ispatla-
maya çalışmayacağım ama 
sorun sadece bu coğrafyaya 
özgü bir şey değil. İnsanlığın 
başından itibaren süregelen 
ve hala devam eden küresel 
bir sorun. 

İnsanoğlu; beyin ve zeka 
olarak genetik değişimine 
uygun hızla evrilseydi şu 
anda asırlar önce yapılan 
şeylerin gizemini çözmek 
yerine galaksiler arasında 
seyahat ediyor olurduk.

Bir depremde ya da bir sel 
baskınında tarihi yapılara bir 
şey olmazken yeni yapıtların 
nasıl da çöküp gittiğini ya da 
çok eski yerleşim yerlerinde 
hala kullanılan sistemleri 
çözemiyoruz. Zamanın 
ilerisinde olan bizleriz ama 
nedense o geri kalmışlık 
hissinden kurtulamıyoruz. 

Her seferinde demiyor 
muyuz;  adamlar o çağda 
bunları nasıl yaptı? Hatta 
açıklamalar yetersiz geldi-
ğinde de hemen uzaylılara 
bağlamıyor muyuz? Hep bir 
sır, hep bir gizem... Kafamız 
basmıyor çünkü.

Tarih boyunca bir sürü 
bilim insanı bir sürü deha 
geldi geçti dünyadan ama 
maalesef eceliyle ölen çok 
az. Bu insanlar soylarını 
devam ettiremeden katle-
dildiler. Hem de çok büyük 
suçlamalarla çok feci şekilde 
can verdiler. Şimdi o dehala-

rın soyları devam etseydi, o 
gen transferi olsaydı dün-
ya yine bizim dünya olur 
muydu?

Mesela aklıma gelen en 
güzel örnek İskenderiyeli 
Hypatia’nın hikayesidir. 
Kimse kusura bakmasın bi-
raz cinsiyetçilik yapacağım; 
Sokrates’i değil de Hypa-
tia’yı seçtim. Kendisi Antik 
Çağ’da yaşamış matematik-
çi, astronom ve filozoftur. 
Babası İskenderiye Kütüp-
hanesi’nde çalışan birçok 
filozofa eğitim veren ünlü 
bir matematikçi ve astronom 
olan Theon’dur. Theon gen-
lerini kızına aktarmış ve onu 
eğitmiştir. Doğru gen aktarı-
mı, böyle böyle soy devam 
etseydi neler olurdu neler… 
Ama bir kadının ne işi olur 
bilimle felsefeyle bir adamla 
evlenip evinin kadını olmak 
varken. Kadının evlenmeme-
si bile dert olmuş insanlara. 
Bir de bilmiş bilmiş erkekler 
dünyasında takılınca çürü-
müşlüğün kurbanı oldu. Bir 
grup Hristiyan tarafından ya-
kalanıp çok vahşice katledil-
di. Geçmişte dini otoriteler 
ibret olsun diye, insanları bir 
daha otoriteye kafa tutma-
sınlar diye insanları vahşice 
katlediyorlardı.

Tarih boyunca dinlere, 
dogmalara, tabulara, masal-
lara inanmadıkları için bir-
çok deha katledildi ve zeka 
seviyemiz zamanla düşe 
düşe bu duruma geldi. 

Soyları devam etseydi 
bugün daha zeki olacaktık. 
Medeniyetler yok olmayacak 
belki de savaşlar olmayacak-
tı. Bilim, sanat, felsefe üreten 
değerli insanlarla birlikte 
bugün daha temiz bir dün-
yada yaşıyor olacaktık. En 
azından birileri kalkıp bize 
‘gerizekalı’ diyemeyecekti 
ya da derdimizi anlatmakta 
zorlandıkça çileden çıktıkça 
alayına gerizekalı demeye-
cektik.

Sokağa çıkınca insanla-
ra bir bakın ve gerizekalı 
demeden önce bir düşünün 
artık biliyorsunuz ki hepimiz 
geride kalan düşük zekalı 
insanların torunlarıyız…



MeMleketi Rusya’da yüzme antre-
nörlüğü yapan tatyana Bulut, 15 yıl 
önce tatil için geldiği Antalya’da, vü-
cut geliştirme sporuyla ilgilenmeye ka-
rar verdi. Antalya’da yaptığı evliliğin 
ardından vatandaşlık alan Bulut, genç-
lik yıllarındaki hayallerini gerçekleş-
tirmek için fitness salonlarına giderek, 
vücut geliştirmeye başladı. Uzun süre 
bu sporu yapan ve yarışmalara katı-
lan tatyana Bulut, pandemi nedeniy-
le salonların kapanmasıyla zor durum-
da kaldı.

EVİNE SPOR SALONU KURDU

Pandemiyle birlikte tedbir amaç-
lı spor salonları kapanınca spor yapa-
mayan Bulut, evine spor aletleri alma-
ya başladı. O dönemde türkiye Vücut 
Geliştirme, Fitness ve Bilek Güreşi Fe-
derasyonu’nun düzenlediği yarışmaya 
hazırlanan tatyana Bulut, 2022 yılın-
da yine federasyonun düzenlediği ya-
rışmada ‘Bayanlar Fizik Açık Siklet’ ka-
tegorisinde 1’inci oldu. evindeki spor 
salonunda çalışarak kazandığı derece-
lere bir yenisini ekleyen Bulut, şimdiy-
se aynı salonda, ABD’de düzenlenecek 
uluslararası vücut geliştirme yarışma-
sına hazırlanıyor.

Spor yapmaya küçük yaşlarda baş-

ladığını anlatan tatyana Bulut, “Genç-
ken yüzme sporuyla ilgileniyordum 
ancak hep kaslı olmak istiyordum. tür-
kiye’ye geldiğimde vücut geliştirme 
sporuyla ilgilendim. 2015 yılında bu 
sporla profesyonel olarak ilgilenmeye 
başladım. ilk katıldığım vücut geliştir-
me yarışmasında sonuncu olmuştum, 
bu beni hırslandırdı. Daha sonra yapı-
lan yarışmalarda derece yaptım” diye 

konuştu.

‘HAREKETSİZ KALMAK                        
BENİ DELİ EDİYORDU’

Pandemi döneminde salonların ka-
panmasıyla zorlandığını belirten Bulut 
“Pandemi döneminde hareketsiz kal-
mak beni deli ediyordu. evimde boş 
bir alan vardı. Yavaş yavaş spor alet-
leri almaya başladım. kendime evde 

ufak bir salon kurdum. evimde yarış-
malara daha rahat hazırlanıyorum. is-
tediğim zaman idman yapabiliyorum. 
Önümüzdeki hafta yeni bir yarışmaya 
daha giriyorum. Umarım derece yapa-
rım” dedi.

‘HER BOŞ ZAMANIMDA                    
SPOR YAPIYORUM’

tatyana Bulut, “Günde 3 defa spor 
yapıyorum. Sabah germe hareketle-
riyle ısınıyorum, öğlen ağırlık çalışıyo-
rum. Akşam vaktinde de kardiyo yapı-
yorum. evde spor salonun olunca spor 
yapmak daha rahat, çünkü zaman ka-
zanıyorsunuz. Salona giderek yarışma-
lara hazırlansam, benim için çok zor 
olur. Yol bile zaman alıyor. ev daha ra-
hat, her boş zamanımda spor yapıyo-
rum” diye konuştu.  DHA
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Fırat’tan Faruk 
Koca açıklaması 

Mke Ankaragücü Başkanı ismail 
Mert Fırat, kulübün eski başkanı 

Faruk koca’nın 3 yıl 7 ay hapis cezasına 
çarptırılması ile ilgili yazılı açıklama 
yaptı. ismail Mert Fırat, “Ankaragücü 
camiası olarak her zaman hukukun üs-
tünlüğüne ve temiz futbolun önemine 
inandık. Ancak geldiğimiz noktada yar-
gının verdiği cezayı iyi niyetle okumak 
mümkün değildir” dedi.   

Milli Takım, Galler
hazırlıklarına başladı 

A Milli Futbol takımı, kayseri’de 
Galler ile oynayacağı maçın hazır-

lıklarına yaptığı antrenmanla başladı. 
teknik Direktör Vincenzo Montella yö-
netiminde tamamı basına açık gerçek-
leştirilen idman ısınma hareketleriyle 
başladı ve ardından pas ve top kapma 
çalışmasıyla devam etti. Ay-yıldızlılar, 
antrenmanın son bölümünde ise dar 
alanda çift kale maç yaptı.   

Szymanski, geçen 
sezonu aratıyor 

Süper lig’de henüz gol atamayan 
Szymanski, 2 kez arkadaşlarına 

gol pası verdi. UeFA Şampiyonlar ligi 
elemelerinde 4 maça çıkan Szymanski, 
1 gol, 1 asistle oynarken, UeFA Avrupa 
ligi’nde ise skor katkısı yapamadı. 
Sebastian Szymanski, geçtiğimiz sezon 
takımın hücum oyuncularıyla yaka-
ladığı uyumu bu sezon kalan haftalar 
itibarıyla gösteremedi. 

Kayserispor ligde
yenilgiyi unuttu 

kayserispor, 5 maçtır yenilmiyor. 
Burak Yılmaz ile yollarını ayır-

dıktan sonra çıktığı 5 maçta 2 galibiyet 
3 beraberlik alan kayserispor, 9 puan 
çıkardı. Başakşehir Fk, Gaziantep Fk ve 
Adana Demirspor ile berabere kalan 
kayserispor, deplasmanda oynadığı 
Hatayspor ve kasımpaşa maçlarını da 
kazanmayı bildi. 5 maçta 9 puan topla-
yan ekip 12 puana ulaştı. 

Bronckhorst son 
yarım saati bekliyor 

Beşiktaş teknik Direktörü Gio-
vanni van Bronckhorst, bu sezon 

siyah-beyazlıların tüm kulvarlarda 
oynadığı 18 maçta 76 kez oyuncu 
değişikliğine gitti. Hollandalı çalıştırıcı, 
ilk oyuncu değişikliği hakları için ise en 
fazla 66 ve 67. dakikaları tercih etti. Ay-
rıca bu süreçte Semih kılıçsoy, 13 kezle 
değişiklik tabelasında forma numarası 
en çok yanan futbolcu oldu.    

Doğan: Henüz
yolun başındayız 

trabzonspor kulübü Yönetim 
kurulu Başkanı ertuğrul Doğan, 

61 Derece Dergisi’nin ikinci sayısına 
verdiği röportajda, trabzonspsor’a olan 
aşkının çok büyük olduğunu bordo-ma-
vili kulübün başkanı olarak çocukluk 
hayalini gerçekleştirdiğini ve kalıcı bir 
miras bırakmak için henüz daha yolun 
başında olduklarını söyledi.

AntAlYA Sanayici ve iş in-
sanları Derneği (AnSiAD) ve 
Atik iş birliğinde Cumhuri-
yet Bayramı etkinlikleri kap-

samında 379 sporcunun rekor katılı-
mıyla 31 ekim’de açılışı gerçekleştirilen 
6. AnSiAD- Atik Cumhuriyet kupa-
sı t400 Masters Ulusal tenis turnuva-
sı’nda ödüller sahiplerini buldu. Ödül 
töreninin açılış konuşmasını gerçek-
leştiren AnSiAD Yönetim kurulu Baş-
kanı ercan Özbek, “Burada bu turnu-
vayı yapabiliyorsak bir çift mavi göze 
borçluyuz. Onun mirasını ve değerle-
rini yaşatmak boynumuzun borcu. Bu 
topraklarda özgürce ve medeni şekilde 
yaşamayı öğreten, onun mirası olarak 
bilimden, ilimden ve fenden vazgeç-
meyerek devam edeceğimizin sözünü 
veriyor, Ulu Önderimiz Gazi Mustafa 
kemal’i saygı rahmet ve minnetle anı-
yorum” dedi.

SPORUN BİRLEŞTİRİCİ GÜCÜ 

Cumhuriyet turnuvasının, Cumhu-

riyet Bayramı’nın coşkusunu paylaş-
mak ve ülkemizin uluslararası arena-
da tanıtımını yapmak adına oldukça 
önemli olduğunu ifade eden Özbek, 
“Amacımız, sporun birleştirici gücü-
nü kullanarak toplumumuzun her ke-

simine ulaşmak ve Antalya’nın tenis 
alanındaki potansiyelini ortaya koy-
maktır” dedi. Başkan Özbek turnuva-
ya katılım gösteren spor severlere ve 
turnuvanın gerçekleşmesinde katkıda 
bulunan herkese teşekkür etti. konuş-

maların ardından turnuvada dereceye 
girenlere ödülleri verildi. 6. AnSiAD- 
Atik Cumhuriyet kupası t400 Masters 
Ulusal turnuvası’nın ödül töreni toplu 
fotoğraf çekiminin ardından sona erdi. 
DHA

ANSİAD turNuvASıNDA 
şAmpİyoNlAr bellİ olDu

Antalya Sanayici ve İş İnsanları Derneği (ANSİAD) ile Antalya Tenis İhtisas ve Spor Kulübü (ATİK) iş birliğiyle 
düzenlenen 6. ANSİAD- ATİK Cumhuriyet Kupası T400 Masters Ulusal Tenis Turnuvası’nda ödüller sahiplerini buldu

şampiyonalara 
evinde hazırlanıyor
Rusya’dan geldikten sonra vücut geliştirme sporuyla ilgilenen Tatyana 
Bulut, federasyonun düzenlediği yarışmalara katılmaya başladı. Bulut, 
evinin çatı katında kurduğu spor salonunda yarışmalara hazırlanıyor

manavgatspor kalesini gole kapattı

Bölgesel Amatör lig 6. 
grup’ta 2024-2025 sezonu-
na şampiyonluk parola-
sıyla başlayan Manavgat 
Belediyespor, Türkiye 
liglerinin en istikrarlı ta-
kımı olarak adından söz 
ettiriyor.Hedefine adım 
adım ilerleyen Manavgat 
Belediyespor, oynadığı 
6 karşılaşmayı galibiyet-
le kapatarak 18 puan 
toplarken, 6 karşılaşmada 

rakip kalelere attığı 18 
gole karşılık kalesinde gol 
görmedi. Hafta sonunda 
Tarsus İdman Yurdu’nu 
deplasmanda 3-0 mağlup 
eden Manavgat Beledi-
yespor, ilk 5 hafta zirveyi 
paylaştığı eskişehirspor’un 
Anamurspor’a 2-0 yenil-
mesiyle Bölgesel Amatör 
lig 6. grubun tüm maçları-
nı kazanıp gol yemeyerek 
lider durumda. İHA

Bölgesel Amatör Lig 6. Grup’ta sezona 
şampiyonluk parolasıyla başlayan Manavgat 

Belediyespor, başarısı ve istikrarıyla adından söz 
ettiriyor. İlk 6 haftada oynadığı tüm maçlardan 

galibiyetle ayrılan Manavgat Belediyespor, rakip 
kalelere 18 gol atarken kalesinde gol görmedi
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Diyaliz merkezinde tanışan Sevgi ve Sela-
hattin Çağdaş çiftinin arkadaşlığı, zaman içe-
risinde aşka dönüştü. 2005 yılında bir kez gö-
rüşüp, 3 yıl sonra yeniden diyaliz merkezinde 
karşılaşan Çağdaş çifti, evlenme kararı aldı. 
yaşadıkları zorlukları aşklarıyla yendikleri-
ni söyleyen Sevgi Çağdaş, “Selahattin’le Dat-
ça’da tatil diyaliz merkezinde tanıştık. Orada 
hasta moral gecesi vardı. O gün selamlaştık. 
Sonra ismimizi bile öğrenemeden birbirimiz-
den koptuk. 3 yıl kim olduğuna dair sürek-
li düşündüm. Sonra nasipmiş ki Fethiye’de 
tekrar karşılaştık. Fethiye’de diyalize girer-
ken o da girdi. Bu karşılaşmamızın ardından 
2008’de hayatımızı birleştirme kararı aldık. 
Bizi bu hastalık tanıştırdı. ardından aileleri-
miz tanıştı ve bir yola girdik” dedi.

‘SELAHATTİN SAĞLIKLI                           
OLSAYDI EVLENMEZDİM’

Hastalıklarından dolayı evliliklerinin za-
man zaman eleştirildiğini belirten Sevgi Çağ-
daş, “Selahattin sağlıklı olsaydı evlenmez-
dim. Çünkü iki hasta birbirimizin sıkıntısını, 
derdini anlayabiliyoruz. Birbirimize el veri-
yoruz, destek veriyoruz. ‘iki diyaliz hasta-
sı evlenemez. Evde nasıl yapacaklar? iki-
si de çok hasta, bitkin ve yorgun’ dediler. 
ama bunu aştık, 16 yılı geride bıraktık. 
2013’teki böbrek nakli hayatımızı tama-
men değiştirdi. Selahattin Çağdaş ise eşiy-
le böbrek nakli oldukları dönemi şöyle an-
lattı: “ hem bakıcım hem ziyaretçim hem 
refakatçimdi. 5 ay sonra da eşim nakil oldu. 
Bakıcılık sırası bana geldi. Daha sonra Sevgi, 
akdeniz Üniversitesi (aÜ) Hastanesi’nde işe 
başladı. Şu an çok mutluyuz. iyi ki hayat bizi 
birleştirmiş”  DHA

antalya’yı canlı bir edebi-
yat şehri yapmak ve antal-
ya’nın edebiyatta daha çok 
yer almasını sağlamak ama-

cıyla Muratpaşa Belediyesi’nin gerçek-
leştirdiği antalya Edebiyat Günleri’nin 
9’uncusu, 22-24 Kasım tarihlerinde ger-
çekleştirilecek. Edebiyat Günleri bu yıl 
‘akdeniz ve Barış’ temasıyla düzen-
lenecek. Genel yönetmenliğini Fer-
ruh tunç’un yaptığı antalya Edebiyat 
Günleri’nin danışma kurulunda ibra-
him Karaoğlu, Özcan Karabulut, Prof. 
Dr. nedret Öztokat Kılıçeri, ahmet telli, 
nazmi ağıl, ali Cengizkan, tarık Güner-
sel, tuncer Çetinkaya, Doç. Dr. Serhan 
ada ve Gülnur Karaaslan yer aldı. Her 
yıl öykü dalında yılın en iyilerini belir-
leyen seçici kurul ise ibrahim Karaoğ-
lu, Özcan Karabulut, Süreyya Köle ve 
Şenay Eroğlu aksoy’dan oluştu.

BU YILIN ÖDÜLLERİ

antalya Edebiyat Günleri’nde bu 
yıl Onur Ödülü, türk edebiyatında 
1990’larda yerini alan kadın edebiyatı-
nın öncülerinden ayla Kutlu’ya takdim 
edilecek. yılın En iyi Öykü Kitabı ödü-
lüne, sıradan yaşamların ara sokakla-

rına sızan, fark edilemeyen ya da fark 
edilmek istenmeyenleri en ince ayrın-
tısına kadar gösteren ‘ne yeni ne Baş-
ka’ eseriyle ayşen ışık layık görüldü. En 
iyi ilk Öykü Kitabı ödülü ise ‘Bizim es-
kiden geleceğimiz olan şimdiki zama-
nı nasıl değerlendireceğiz?’ sorusunu 
soran ‘Kıran yeli’ kitabıyla Gülser Kut 
arat’ın oldu. yazarlara ödülleri, 22 Ka-
sım Cuma akşamı türkan Şoray’da dü-
zenlenecek törende takdim edilecek. 
Ödül töreni, Senem Demircioğlu ve ik-

lim tamkan konseriyle sona erecek. tö-
ren öncesinde ibrahim Karaoğlu ve Di-
lan Kaya koordinatörlüğünde ‘akdeniz 
akdeniz’ isimli karma resim sergisi-
nin açılışı yapılacak. Serginin açılış sa-
ati ise 19.00.

ERCAN KESAL, EDEBİYAT 
GÜNLERİNDE

antalya Edebiyat Günleri, 23-24 Ka-
sım’da Prof. Dr. Erdal inönü Kent Par-
kı’nda paneller, söyleşiler, kitap imza 

saatleri, öykü ve şiir okumalarıyla de-
vam edecek. antalya Edebiyat Günle-
ri konukları arasında Ercan Kesal, ta-
rık Günersel, ahmet telli, nazmi ağıl, 
Baki ayhan, Gülümser Çankaya, altay 
Öktem, Elçin Sevgi Suçin, Özcan Kara-
bulut, isa Küçük, Doç. Dr. Serhan ada, 
Prof. Dr. ahmet inam, Prof. Dr. nedret 
Öztokat Kılıçeri, Prof. Dr. inge Uytterho-
even, Prof. Dr. Mehmet Hakkı Suçin ve 
antalyalı birçok yazar ve şair yer alı-
yor. DHA

Alanya’da nesli tükenmekte 
olan kum zambakları koruma 
altında olmasına rağmen kimliği 
belli olmayan kişi ya da kişiler 
tarafından 
yok 

edildi.
Antalya’nın Alanya ilçesine 

bağlı Keşefli Sahili’nde türüne 
az rastlanan ve koruma altına 
alınan kum zambakları, iddiaya 
göre kimliği belirsiz kişi ya da 

kişilerce iş makinesi ile yok 
edilmesine sebep oldu. 

Koruma altında olması-
na rağmen bu durum 

çevredeki vatan-
daşların da büyük 
tepkisine neden 
oldu.

TARUMAR 
ETMİŞLER

Sabah sahilde 
yürüyüş yaptı-
ğı esnada kum 

zambaklarının yok 
edildiğini gören 

Güldane Şahin, “Beni 
üzen çok kötü bir şey 

oldu. Burada bir yığın var, bu 
yığın dereyi temizlemek amaçlı 
kurum yada kuruluşlarca yada ki-
şilerce yapılmış olabilir. Bilmeden 
yapıldığı düşünüyorum. O kadar 
çok kum zambağını kökünden 
söküp kumların altında, yığınların 
altında bırakmışlar. Sökebildikleri-
ni yığınların altında kalmış, söke-
mediklerini yaralamışlar, tarumar 
etmişler” ifadesini kullandı. Kum 
zambaklarının kayıt altına alın-
ması gerektiğini de vurgulayan 
Şahin, “Lütfen kum zambaklarını 
resmi kayıt altına alalım, buralar 
sit alanları bu bölgeler aynı za-
manda caretta caretta yuvalama 
büyüme alanları, kum zambakları 
çoğalma yaşam alanları lütfen 
koruyalım. Sayın yetkililer, lütfen 
doğamızı koruyalım, doğamız ha-
yat sigortamız, doğamız biterse 
biz zaten bitmiş oluruz’’ şeklinde 
konuştu. İHA

En iyilEr
bElli oldu

Muratpaşa Belediyesi’nin düzenlediği 9. Antalya Edebiyat Günleri’nde, 
edebiyatın en canlı alanı olan ‘öykü’ dalında verilen ödüllerin sahipleri 

belli oldu. En İyi Öykü Kitabı ödülüne ‘Ne Yeni Ne Başka’ ile Ayşen Işık, En 
İyi İlk Öykü Kitabı ödülüne ise ‘Kıran Yeli’ ile Gülser Kut Arat değer görüldü

AylA Kutlu Gülser Kut ArAtAyşen IşIk

53 senedir 
kalaycılık 

yapıyor

AntAlyA’dA yaşayan Mustafa Kasapkara, baba 
mesleği olan kalaycılığı 53 senedir yapıyor. 7 yaşında 
mesleğe başlayan kalay ustası Kasapkara, iki oğlunu da 
7 yaşında mesleğe dahil ederek icra ettikleri sanatın yok 
olmasını engellemeye çalışıyor. Kasapkara, “Antalya’da 
benim yaptığım işi yapan kalmadı. Kalaylama işi yapan, 
ufak tefek tamirat işleri yapan var. A’dan Z’ye her şeyi 
yapabilecek kapasitede bir ben varım, başka yok. Mes-
lek de yok, yetişen de yok. Bitti” ifadelerini kullandı. İHA

alanya adalet Sarayı, ‘Kamu Bi-
nalarında Enerji Verimliliği (KaBEV) 
Projesi’ kapsamında Çevre Şehircilik 
ve iklim Değişikliği Bakanlığı ve Dün-
ya Bankası ile yapılan iş birliği ile ken-
di elektriğini üretmeye başladı. alan-
ya adalet Sarayında eski ve verimsiz 
klima santralleri olarak bilinen Euro-
vent C/D sınıfı santralleri ile yenilene-
rek 8 adet klima santrali ve 4 adet eg-
zost aspiratörü yenilendi. yıllık olarak 
379.559,45 (kWh) elektrik tasarrufu 
sağlandı. Eski ve verimsiz ısıtma soğut-
ma sistemi yerine hava kaynaklı VRF 
ısı pompası sistemi yapılarak çeşitli ka-
pasitelerde 219 adet iç ünite montajı 
yapıldı. yıllık olarak 231.709,91 (kWh) 
fuel oil tasarrufu sağlandı. Eski pence-
reler 4+12+4 mm argon gaz boşluklu 
çift camlı pencereler ile yenilendi. yıl-
lık olarak 9.028,00 (kWh) fuel oil tasar-
rufu sağlandı. aynı zamanda Bina oto-
masyon sistemi (BMS) ve enerji ölçüm 
sisteminde (EnyS) iyileştirme yapılarak 
yıllık olarak 50.035,51 (kWh) elektrik, 
3.243,94 (kWh) fuel oil tasarrufu sağ-
lanarak elektrik tasarrufu konusunda 
önemli adımlar atıldı.

YÜZDE 46 TASARRUF HEDEFİ

alanya adalet Sarayı B Blok çatısı-
na kurulan 110 kW GES tesisi ile yıllık 
olarak 117.831,20 kWh elektrik enerjisi 
üretilmeye başlandı. 2023 yılında baş-
latılan bu proje kapsamında alanya 
adalet Sarayı B Blok çatısına kurulan 
güneş panellerinden elde edilecek ye-
nilenebilir, temiz enerji ile yıllık olarak 
CO2 384 ton karbon emisyonu azaltıl-
dığı öğrenildi. yerinde elektrik enerjisi 
üretimi, bina otomasyon ve enerji izle-
me sistemleri, bina cephesinde yapılan 
iyileştirme, ısıtma ve soğutma sistem-
lerinin modern teknoloji ile yenilenme-
si iyileştirilmesi ile toplamda yıllık ola-
rak yüzde 46 oranında tasarruf elde 
edilmesi hedeflendi. Önümüzdeki dö-
nemlerde alanya adalet Sarayı a Blok 
çatısında da aynı çalışmaların yapılma-
sı bekleniyor.  DHA

Alanya Adliyesi
elektrik üretiyor

Kemer Belediyesi
sağlığa önem verdi

KEPEz Belediyesi, sonbahar dönemi vize sı-
navlarına giren öğrencilere, çorba ikramıyla 
moral desteği veriyor. Belediyenin bir sosyal 
sorumluluk çalışması olan ve iyiliği öne çı-
karan ikram, Kepez Kalkınma ve Dayanışma 
Vakfı iktisadi işletmesi desteği ile yapılıyor. 
Sınav haftası boyunca devam edecek olan 
çorba dağıtımı, akdeniz Üniversitesi yerleş-
kesi’nde bulunan Merkez Kütüphane önünde 
gerçekleştiriliyor.

Belediye görevlileri, kütüphanenin bahçe-
sine kurdukları çadırda seyyar ocakların üze-
rindeki kazanlarda bulunan sıcak çorbayı, 
kâğıt bardaklara doldurarak, öğrencilere ik-
ram ediyor. Öğrenciler de çadırda bulunan 
sehpalarda, ekmek eşliğinde çorbalarını afi-
yetle içiyor. Daha sonra akdeniz Üniversite-
si öğrencileri, Kepez Belediyesinin sıcak çor-
basıyla güne başlamanın verdiği enerji ve 
moralle sınavlarına giriyor. ikrama ilgi göste-
ren öğrenciler de, sınav stresinden dolayı ya-
pamadıkları kahvaltılarını çorba dağıtımıyla 
kendilerine sunmasından dolayı Kepez Be-
lediye Başkanı Mesut Kocagöz’e ve belediye 
çalışanlarına teşekkür etti. 

KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN

Kum zambaklarına
iş makineli tahribat

İmkânsızı
başardılar
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